
 

 
 

Kyrkorådet nr 7/2024 
Sida 1 av 4 

 

Justering Utdraget bestyrkes 

 

 

 

Protokoll sammanträde med kyrkorådet för Kvismare församling  

Tisdag 17 september 2024 Norrbyås klockargård. 

 

Närvarande 

Ordinarie: Anna Maria Gustavsson (ordförande), Fredrik Ahlgren, Bo Johansson, Gunlög Axelsson 

Ölund (kyrkoherde), Morgan Anselmius, Karin Axewill, Ingvar Ernstson, Bo Pettersson, Torbjörn 

Rosander 

Ersättare: Anna Larsson, Owe Lundin, Agneta Ågerfalk 

Anmält förhinder: Blenda Wallman 

Ej närvarande: Ewa Sohlborg 

Adjungerade: Yvonne Bergmark (protokollsekr), Lars Gottfridsson Hallsbergs samverkansbyrå 

 

§ 62. Öppnande 
Ordförande Anna Maria Gustavsson hälsar välkommen. Mötet förklaras öppnat. 
  
§ 63. Upprop 
Genomförs upprop.  
 
§ 64.  Justering 
Till att justera protokollet utses Morgan Anselmius och Karin Axewill. 
Justering sker 24 september kl. 08.30 på pastorsexpeditionen.  
 
§ 65. Föredragningslistan 
Föredragningslistan fastställs med följande tillägg: 

• Organisation/arbetsordning – Avtal Tegelhuset 

• Fastigheter – Norrbyås pumphus 

• Information/rapporter – Solceller Gällersta 

• Information/rapporter – Val 2025 
Bilaga 1 
 

§ 66. Föregående protokoll 

Kyrkorådet tar del av protokoll från sammanträdet 2024-09-04. Godkänns och läggs till 

handlingarna. 

Bilaga 2 

 

§ 67. Organisation - arbetsordning 

a. Styrdokument/handlingsplan Tegelhuset 

Vi har under flera år haft, tillsammans med Askers-Lännäs församling, verksamhet i Tegelhuset i 

Odensbacken en dag i veckan. Nu har Asker-Lännäs församling köpt Tegelhuset och kommer där 

på övervåningen ha sin expedition och personalkontor. På undervåningen kommer olika 

verksamheter pågå, bland annat det diakonala arbetet ”Tegelhuset”. Det betyder att vårt 

samarbete kommer att fortsätta och Tegelhusverksamheten kommer att vara en dag i veckan med 

en personal från oss och en från Asker samt ideella. Asker sköter ekonomin och fakturerar oss som 
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tidigare de kostnader som vi ska vara med att betala. För att tydliggöra vårt samarbete har ett 

styrdokument/handlingsplan tagits fram och det är nu underskrivet av kyrkoherdarna i respektive 

församling, men kyrkoråden i respektive församling behöver också godkänna detta. 

 

Kyrkorådet beslutar att godkänna avtalet utan att ledamöterna sett det skriftliga avtalet. Det 

kommer att mejlas ut till samtliga och har någon ledamot något att erinra ska det framkomma 

innan protokollet justeras 24 september.  

 

§ 68. Ekonomi 

a. Prel.budget 2025 

Ekonom Lars Gottfridsson informerar om den preliminära budgeten. Just nu ligger den på -196 tkr, 

men det kan ännu ändras, då allt inte är klart. Slutgiltigt förslag kommer att presenteras vid nästa 

kyrkoråd.  

 

b. Ekonomisk redovisning 2024 

Ekonom Lars Gottfridsson informerar om att det är bokfört t o m juli och att budget än så länge 

håller, men det går inte att säga något om hur årets resultat kommer att bli. Det beror på flera 

faktorer bland annat fördelningen mellan församling och begravningsväsendet. 

 

§ 69 Personalärenden 

Kyrkvaktmästare Ann-Helen Karlsson har sagt upp sig och kommer att avsluta sin tjänst hos oss 

den 18 oktober. Kyrkvaktmästare Marcelo Bertolottis provtjänstgöring har avslutats av oss och 

hans sista dag som anställd hos församlingen är 8 oktober. Åsa Frank som arbetade hos oss som 

sommarvikarie tidigare i år har anställts på ett vikariat på ett halvår. Rekrytering till 

vaktmästargruppen är på gång. 

 

§ 70. Fastighetsärenden 

a. Gällersta – avlopp 

Fredrik Ahlgren rapporterar om ärendet gällande stoppet i avloppet. Han har nu varit i kontakt 

med Örebro kommun och Vägverket. Det visar sig att kommunen när de tryckt rör under vägen 

tryckt igenom vårt avlopp vilket ledde till stopp längre upp i systemet. Örebro kommun kommer 

att stå för kostnaderna.  

När det gäller vatten och avlopp till Gällersta kyrka har Fredrik Ahlgren fått besked att Örebro 

kommun står fast vid att vi ska betala 3xtaxa för villa vilket blir ca 800 000 kr. Örebro kommun 

väntar på besked gällande hur vår infiltrering ska hanteras. Kvismare församling skulle ha fått 

besked från Örebro kommun för ca 1 år sedan gällande vatten och avlopp till kyrkan. Kontakt har 

tagits med NA gällande Örebro kommuns dåliga hanteringen av detta ärende.  

 

b. Gällersta – veranda 

Verandan är nu klar på Gällersta klockargård. Den har målats och trappen putsats. Nytt markistyg 

har satts upp på balkongen.  
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c. Norrbyås – verkstad 

Verkstaden är klar. Den har nu fått ny färg, dåliga brädor har bytts ut samt fönster.  

 

d. St Mellösa – sopstation 

Soptunnorna utanför församlinghemmet/pastorsexpedionen St Mellösa har nu fått en ny plats 

med staket runt så de inte ska blåsa ut på vägen eller skada bilar.  

 

e. St Mellösa – grusplan 

Staketstolparna sitter nu på plats, extra grus har lagts på och stengången har förlängts med fler 

stenar. Parkeringsskylt sitter nu på båda sidor av parkeringen. En skylt som visar var 

pastorsexpeditionen är kommer att sättas upp. Det som saknas nu är kedjan till staketet. Oklart 

när det kommer kunna levereras.  

 

f. Norrbyås – pumphus 

Kyrkorådet informeras om att det, på grund av farlig arbetsmiljö för vaktmästarna, nu byggs ett 

pumphus vid Norrbyås klockargård. Kostnad ca 200 000 kr.  

 

Kyrkorådet beslutar att godkänna byggandet av ett pumphus vid Norrbyås klockargård. 

 

§ 71. Information och rapporter 

a. Solcellerna Gällersta 

Bo Johansson lämnar rapport om hur solcellerna i Gällersta fungerar och att de under juni, juli och 

augusti har producerat 32 000 kwh. 

 

b. Val 2025 

Ordförande i Valnämnden Bo Pettersson informerar om valarbetet framåt.  

 

§ 72. Verksamhet 

Kyrkoherde Gunlög Axelsson Ölund informerar verksamheten framöver. På söndag 22 september 

kommer församlingen i gudstjänsten att mottaga miljödiplom från Stiftet då vi nu klarat första 

steget mot miljödiplomeringen. Den 5 oktober kommer Ecstatic ensemble till St Mellösa kyrka. 

Gör gärna reklam om konserten. 13 oktober är det tacksägelsedag och gudstjänst i St Mellösa 

kyrka. Kören sjunger, syföreningen i St Mellösa ordnar med fika och odlingsgruppen kommer att 

dekorera kyrkan. Det kommer att vara ett dop i den gudstjänsten samt avtackning 

kyrkvaktmästare Ann-Helen Karlsson. Det kommer att starta en ungdomsgrupp under hösten och 

vi har många anmälningar till konfirmationsgruppen. Ett samarbete har påbörjats med 

Fridhemsskolan. Det är kantor Ingrid Gårsjö samt församlingspedagog Sylvia Alkman som har ett 

musikprojekt.  
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§ 73. Nästa sammanträde 

Nästa sammanträde med kyrkorådet är 16 oktober kl. 18.30, Norrbyås Klockargård. 

 

§ 74. Övriga frågor 

a. Åtgärdslistan 

Genomgång av åtgärdslistan. Lämnas utan åtgärd. 

 

b. Flytt av ljusknapp i Norrbyås kyrktorn 

Torbjörn Rosander lyfter frågan om att vaktmästarna måste gå i mörkret över hela golvet i 

Norrbyås kyrkas torn för att nå ljusknappen. Ur arbetsmiljöaspekt kan det vara bra att flytta 

knappen vilket även är kyrkorådets åsikt.  

 

§ 75. Avslutning 

Sammanträdet avslutas.  

 

St Mellösa 2024-09-17 

 

 

Anna Maria Gustavsson 

Ordförande 

Yvonne Bergmark 

Sekreterare 

 

 

 

 

Morgan Anselmius 

Justerare 

Karin Axewill 

Justerare 
 


